
Referat fra bestyrelsesmøde den 20. februar i Dansk Vandrelaug 

Silkeborg  

  

Silkeborg  

  

1. Præsentation af bestyrelsen (ny sammensætning) og forventningsafstemning 

til samarbejdet i bestyrelsen. 

Alle præsenterede sig selv - deres opgaver/ forventninger. 

2. Retning og rammer for afdelingens arbejde og udvikling 

Runa fortalte, at hun vil fortsætte det gode arbejde sammen med bestyrelsen, 

som lægger til grund for etablering af afdelingen så der fortsat er fremdrift i 

afdelingen. Endvidere er Runa gået ind i udviklingsudvalget for at være med til 

at bidrage til de forandringer der er på vej i landsorganisationen, da der er en 

gensidig afhængighed mellem de 21 afdelinger og landsorganisationen. Runa 

anser de 21 afdelinger med formænd og bestyrelser, som helt centrale i at få 

udviklet DVL til en vandreorganisation, som rummer viden og tilbud til 

vandrere i Danmark.  

3. Drøftelse af opgavefordeling i bestyrelsen, jf. medsendte oversigt 

Forslag vedr. bestyrelsens arbejdsopgaver blev godkendt med enkelte 

ændringer. Oversigt kan findes her.  

4. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Blev godkendt.  

5. Økonomi og statistik 



Henning orienterede om den aktuelle økonomi. Medlemstallet er p.t. 139. Det 

gav anledning til en dialog om balancen mellem antallet af medlemmer fra 

afdelingen og medlemmer fra afdelingerne på turene. 

Tony har rekorden med 52 deltagere på en tur. 

6. Opfølgning på generalforsamling den 9. februar 

Bestyrelsen evaluerede generalforsamlingen og det blev aftalt, at der arbejdes 

videre med at få en foredragsholder til at fortælle om et aktuelt vandreemne 

for at gøre det mere attraktivt at deltage på generalforsamlingen.  

7. Status på Samsøturen og Eventyrarrangementet 

Der er 20 tilmeldte p.t. Der oprettes om nødvendigt en venteliste.  

8. Status på de to historiske vandringer  

Aage informerede om Stendal Plantage med Blichermuseet er kun om 

lørdagen. 

Runa informerede om Bøllingsøturen med Museum Silkeborg er på plads og 

lagt ud på turdatabasen.   

9. Status for postkort med QR-kort som erstatter afdelingens foldere 

Anna fortalte, at postkort til uddeling om afdelingen er færdige nu og klar til 

udlevering. Tony opbevarer dem. 

10.  Turledere 

Aage informerede om, at de 2 nye turledere starter med at have 

”delstrækninger” på konkrete tur sammen med Aage. Henning meldte sig som 

turleder til at tage enkelte ture. Næste turledermøde er den 1. maj kl. 19.00 

hos Jørgen Jørgensen.  

11.  Førstehjælpskursus til turledere og bestyrelsen 

Tony undersøger muligheder for førstehjælpskursus til næste bestyrelsesmøde.  

12.  Fastsættelse af bestyrelsesmøder resten af 2023 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 25. april kl. 17.00 i Lunden. Fastsættelse 

af bestyrelsesmøder for resten af året udsættes til dette møde.  

13. Eventuelt - Intet til dette punkt. 


